
 
 

 

 
 
 
Vraag 
 
In hoofdstuk drie van het stuk staat vermeld dat er rekening is gehouden met 30% groei. Zijn dit de 
cijfers die betrekking hebben op de schaalsprong? (cijfers rapportage 2022?) 
Deze groei is ook per kern verschillend, is daar rekening mee gehouden? 
Maar dit ook in relatie tot de scholen en de beweegaccommodaties. Wat kan bijvoorbeeld een 
accommodatie bij de Zonnesteen dan aan? 
 
Antwoord 
Vanuit de schaalsprong is er rekening mee gehouden dat de bevolkingstoename zal leiden tot meer 
gebruik van de binnensportaccommodaties en dat dit vanwege de bevolkingssamenstelling en de 
ontwikkeling van de verenigingsparticipatie beperkt zal blijven tot maximaal 30% hetgeen voor 
onderwijs en sport knelpunten kan opleveren in vooral:  

• sport-/overige gebruik in sporthal De Drie Eiken;  

• sport-/overige gebruik in gymzaal ’t Loo; 

• onderwijsgebruik in gymzaal De Zonnesteen. 
 
Daarbij is rekening gehouden met een bevolkingstoename van zo’n 4.000 tot 6.500 inwoners die zich 
in alle kernen zou moeten voordoen en het meest in Bergeijk en Riethoven. 
 
De Zonnesteen wordt voor het onderwijsgebruik al volledig benut; er is daarom geen toename van het 
onderwijsgebruik meer mogelijk. Er zal daarom uitgeweken moeten worden naar sporthal De Drie 
Eiken; die daarvoor nog ruim voldoende overcapaciteit heeft. De wijze waarop de 
lesgroepen/gymklassen van de verschillende scholen worden verdeeld over de Zonnesteen en de 
Drie Eiken is, conform de verordening onderwijshuisvesting, afhankelijk van het aantal leerlingen en 
de afstand die per school moet worden afgelegd.  
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